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Paikka  Kauniaisten nuorisotalo 
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________________________________________________________________________ 

KÄSITELTÄVÄT ASIAT 

 

1 Kokouksen avaus 

• Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.07 

 

2 Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

• Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3.  Yleishallinto 

• Dynastyn esittely 

• Esityslista, pöytäkirja, pöytäkirja tarkastaja, pöytäkirjan julkaisu 

• Jakelulista? 

• Toimintasääntöjen päivittäminen syksyn 2024 aikana? 

• Vaikuttamistoimielimille työn alla oma sähköpostiosoite 

 

4. Edustukset 

• Ruotsinkielinen opetus- ja varhaiskasvatusvaliokunta 

• Suomenkielinen opetus- ja varhaiskasvatusvaliokunta 

o Avoimen perhetoiminnan siirtäminen nuorisotilan toiseen kerrokseen? Ehdotetaan 

aloitteen tekemistä asian vastustamiseksi.  

o Satu Mollgrenin tilalle tulossa uusi pj 

• Yhdyskuntavaliokunta 

o Cykelväg parallelt med tågbanan från Grankulla till Helsingfors 

o Ehdotettiin uutta tienylityspaikkaa Urheilukadulle 

• Kaupunginvaltuusto 

 

5. Granipäivän ehdotuksien läpikäynti 

• Ehdotuksena, että nuva käy säännöllisesti erityisesti alakouluilla, mutta myös yläkouluilla 

kiertämässä ja kysymässä kehittämisehdotuksia 

• Koulujen kanssa tehtävä yhteistyö saatava tiiviimmäksi 



• Dynasty muutos positiivinen, toiminnan virallistamiseksi 

• Ehdotukset: enemmän tapahtumia (tehokkaampaa viestintää ja markkinointia, enemmän 

nuoria tavoittavia tapahtuma tietoja), artisteja, metsäretkiä, yhteisiä tapahtumia suomen- 

ja ruotsinkielisten kanssa, leikkipuistoja, roskiksia, pyöräilykilpailuja.  

• Joulumyyjäiset yhdessä? Tapahtuma nuorille joulumyyjäisten yhteydessä? 

• Kehittämisehdotukset mukaan kouluille 

• GGS, SKS & EKS (Hagelstam) enemmän yhteistyötä 

 

6. Jalkakäytävä Oppilaskodintielle, joka vie Granhultin kouluun 

• Nuva haluaa tehdä aloitteen turvallisemmista kävelyteistä lapsille (luonnos tehdään 

seuraavalle kerralle, mikä käydään sitten tarkemmin läpi) 

 

7. Muut asiat 

• Isompi tapahtuma Kauniaisiin, millä saisi lisää ihmisiä ja tapahtuman avulla rahaa 

kaupungille  

• Junaradan ylitys erittäin vaarallinen Kauniaisissa 

• Granipäivän 2025 suunnitteluun mukaan nuva edustaja 

• Jatkossa myös kokoukset nuorisotalolla 

• Iiris liittynyt puolueeseen (Kokoomus) 

 

8. Seuraavat kokoukset, loppuvuoden tapaamiset ennen vai jälkeen luvnin tapaamisten? 

• Syyskuu: 10.9. klo 16.30  

o sovitaan 6kk kokous ajankohdat valmiiksi syyskuun kokouksessa 

 

9. Kokouksen päättäminen 

• Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.53 

 


